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 Protokół nr 64/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 29 września 2020 r.  

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Pani Sekretarz poprosiła o dokonanie poprawki w porządku w tytule uchwały w punkcie 8 tj. 

należy dopisać „z dojazdem”. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 63/2020. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Za przyjęciem protokołu nr 63/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,           

M. Buliński, T. Łątkowska. 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt;  „Rozbudowa budynku Zespołu Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku”. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

pomocowych/ 

Pan Starosta poinformował, że wniosek o dofinansowanie projektu zostanie złożony  do 

Prezesa Rady Ministrów za pośrednictwem Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w naborze 

wniosków zgodnie z ogłoszeniem Prezesa Rady Ministrów nr 1/2020/RFIL z dnia 24.08.2020 r. 

o naborze wniosków o wsparcie dla jednostek samorządu terytorialnego w ramach 

dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

Pan Starosta zapytał, czy do projektu uchwały są pytania, uwagi. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

M. Buliński, T. Łątkowska. 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu Uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim w sprawie ustalenia na 2021 rok wysokości opłat za usuwanie statków lub 

innych obiektów pływających z obszaru wodnego i ich przechowywanie. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pani Robaczewska zaproponowała, żeby konsultacje projektu uchwały odbyły się w terminie od 

30 września do 8 października, spotkanie z przedstawicielami organizacji pozarządowych 

odbyłoby się 7 października. Dodała, że stawki podane w uchwale Rady Powiatu mają 

maksymalną wysokość zgodnie z obwieszczeniem Ministra Finansów. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2021 rok wysokości opłat za usuwanie 

statków lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego i ich przechowywanie stanowi 

załącznik nr 3. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

M. Buliński, T. Łątkowska. 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji  projektu Uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim w sprawie ustalenia na 2021 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z 

dróg i ich przechowywanie. 

 

Pani Robaczewska zaproponowała, żeby konsultacje projektu uchwały również odbyły się w 

terminie od 30 września do 8 października, spotkanie z przedstawicielami organizacji 

pozarządowych odbyłoby się 7 października. Dodała, że stawki podane w uchwale Rady 

Powiatu są takie same jak  stawki z ubiegłorocznej umowy z wykonawcą usługi usuwania i 

przechowywania pojazdów. Wyjaśniła, że stawki nie są wyższe niż wynikające z 

obwieszczenia Ministra Finansów. Poinformowała, że w tym roku były przechowywane cztery 

pojazdy, jeden pojazd do tej pory nie jest jeszcze odebrany przez właściciela.  

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2021 rok wysokości opłat za usuwanie 

pojazdów z dróg i ich przechowywanie stanowi załącznik nr 4. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

M. Buliński, T. Łątkowska. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani J. Robaczewskiej 

w sprawie zwiększenia wydatków na zadania inwestycyjne. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że w związku z Rządowym Programem Inwestycji 

Lokalnych składanych będzie pięć wniosków na przebudowę dróg. Dodała, że wnioskuje o 

zwiększenie planu wydatków na zadania: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N na odcinku 

Mroczno- gr. powiatu” o kwotę 40 000 zł z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji 

technicznej oraz „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1270 na rzece Drwęca w 

miejscowości Pustki z dojazdem” o kwotę 18 000 zł z przeznaczeniem na wykonanie 

dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 1270N na odcinku Radomno – 

Pustki (2,2 km) stanowiącej dojazd do przebudowywanego obiektu. 

Pan Skarbnik poinformował, że zwiększenie wydatków na powyższe zadania inwestycyjne 

zostanie uwzględnione w budżecie powiatu w materiałach na najbliższą sesję Rady Powiatu. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 5. 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejął pan Wicestarosta”. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt;  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1319N na odcinku Kurzętnik – Kaługa oraz drogi powiatowej Nr 1248N na odcinku 

Tereszewo - Nielbark”. 

 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że są to projekty, które będą składane w ramach dofinansowania 

ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Dodała, że wnioski, które zostaną 
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złożone do w/w programu dotyczą remontu dróg, których łączna długość wyniesie 31 km. 

Stwierdziła, że jeżeli dojdzie do realizacji wszystkich zaplanowanych inwestycji to zostanie 

wyremontowanych połowa dróg z programu dotyczącego modernizacji dróg powiatowych. 

Nadmieniła, że realizacja inwestycji przewidziana jest na lata 2021 – 2022. 

Pani Grzywacz zapytała, czy wszystkie drogi które są zaplanowane posiadają dokumentację 

techniczną. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że wszystkie drogi mają przygotowaną dokumentację, 

oprócz drogi Mroczno-Słup oraz przebudowy drogi powiatowej Nr 1270N na odcinku 

Radomno – Pustki (2,2 km) stanowiącej dojazd do przebudowywanego mostu w Pustkach. 

Pani Grzywacz poprosiła, żeby przedstawić informację jakie jeszcze inne drogi mają 

opracowaną dokumentację techniczną. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że przygotowaną dokumentację ma droga gruntowa w 

miejscowości Górale, na chwilę obecną nie ma programu z którego można by otrzymać 

dofinansowanie.  

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/ 

Pani Grzywacz zapytała co z remontem dróg, które nie mają opracowanej dokumentacji 

technicznej, chodzi m.in. o drogę Wonna – Jamielnik – Gryźliny. 

Pani Roabaczewska stwierdziła, że gdyby udało się wyremontować te 31 km dróg w ramach 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w latach 2021-2022, to zostaną jeszcze dwa lata na 

modernizację pozostałych odcinków dróg powiatowych. 

Pan Starosta zapytał, czy do projektu uchwały są pytania, uwagi. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

M. Buliński, T. Łątkowska. 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt;  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1252N Mroczenko – Montowo na odcinku od km 4 + 610 do km 5 + 530”. 

 

Pan Starosta zapytał, czy do projektu uchwały są pytania, uwagi. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

M. Buliński, T. Łątkowska. 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt;  „Przebudowa mostu w ciągu drogi 

powiatowej nr 1270N na rzece Drwęca w miejscowości Pustki z dojazdem”. 

Pani Robaczewska poinformowała, że w projekcie uchwały zmieniła się całkowita wartość 

projektu oraz wartość wkładu własnego. Odczytała § 2, który otrzymał brzmienie: „Całkowita 

wartość projektu wynikająca z wniosku o dofinansowanie opisanego w §1 wynosi   

3 883 916,74 zł (w tym 3 883 916,74 zł – wydatki kwalifikowalne), wnioskowane 

dofinansowanie 3 845 006,74 zł, wkład własny 38 910,00 zł”. 

Pan Buliński zapytał czy „z dojazdem” to mamy na myśli całą drogę. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że tak, chodzi tutaj o całą drogę.  

Pan Buliński zapytał jaki jest koszt wykonania remontu samego mostu. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że jest to koszt ok. 1 365 916,74 zł  (jest to koszt remontu 

mostu wraz z wykonaniem dokumentacji) 

 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,               

J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński, T. Łątkowska. 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt;  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N na odcinku 

Krotoszyny – Wonna i drogi powiatowej Nr 1313N Iława – Karaś – dr. Nr 1299N 

(Wonna)”. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

M. Buliński, T. Łątkowska. 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt; „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1335N na odcinku Mroczno – gr. pow.” 

Pani Robaczewska odczytała § 2 projektu uchwały: „Całkowita wartość projektu wynikająca z 

wniosku o dofinansowanie opisanego w §1 wynosi 8 947 103,31 zł (w tym 8 947 103,31 zł – 

wydatki kwalifikowalne), wnioskowane dofinansowanie 8 892 097,31zł, wkład własny 

55 006,00 zł”. 

Pani Łątkowska zapytała, jaka jest długość remontowanego odcinka. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że remontowany odcinek będzie miał długość ok. 5,5 km. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

M. Buliński, T. Łątkowska. 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody  na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 

 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że dysponowanie nieruchomością jest niezbędne na cele 

budowlane związane z budową linii kablowej w obrębie geodezyjnym Lorki. 

 

Wniosek Energa Invest stanowi załącznik nr 6. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

M. Buliński, T. Łątkowska. 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2020/2021 w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że plan naboru został zrealizowany zgodnie z założeniami, w 

szkole jest pięć pełnych oddziałów. Dodała, że jeśli chodzi o aneks nr 1 to opinia kuratorium 

jest pozytywna.  

 

Opinia kuratorium stanowi załącznik nr 7. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

M. Buliński, T. Łątkowska. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

wniosku na zakup sprzętu dla Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że otrzymano informację telefoniczną z kuratorium oświaty, iż 

są do wykorzystania środki Wojewody w dziele „organizacja wypoczynku dzieci i młodzieży”, 

które można przeznaczyć na zakup sprzętu. Wyjaśniła, że całkowity koszt zakupu sprzętu tj.  

urządzenia wielofunkcyjnego wynosi 10 200 zł, wnioskowana kwota dofinansowania 5 100 zł, 

wkład własny 5 100 zł. Dodała, że wniosek został wysłany 16 września, jeszcze nie wpłynęła 

informacja czy otrzymano dofinansowanie. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 8. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 9. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportem ZPP w 

sprawie publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności ZPP. 
 

Raport ZPP stanowi załącznik nr 9. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pani Grzywacz poruszyła kwestię dotyczącą połączeń autobusowych pomiędzy Nowym 

Miastem Lubawskim a Iławą. Wyjaśniła, że nie ma synchronizacji pomiędzy połączeniami 

autobusowymi do Nowego Miasta Lubawskiego z połączeniami kolejowymi np. na linii Iława – 

Gdańsk, czy Warszawa. 

Pan Starosta odpowiedział, że pan Wicestarosta sprawdzi powyższą kwestię . Dodał, że na razie 

dobrze funkcjonują połączenia związane z dojazdem młodzieży do szkół na terenie powiatu. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


